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Zápisnica z 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Iliašovce 

zo dňa 13. decembra 2019 
 

Prítomní:  

starostka obce: Anna Frankovičová 

poslanci OZ: Prítomní: Igor štrauch, Ing. Jozef Fábry,  Erika Marhefková, Igor  

                                      Juházy, Mgr. Ladislav Petrek, Martin Ambroz 

 

hlavný kontrolór: Viliam Bdžoch 

 

neprítomní – ospravedlnení: Ján Bdžoch 

 

hostia:  

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu  

3. Určenie overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Schválenie rozpočtu na rok 2020 

6. Schválenie spolufinancovania projektu dobudovanie kanalizácie a ČOV z Environmentálneho fondu 

7. Schválenie vypracovania Nízkouhlíkovej stratégie 

8. Interpelácie poslancov 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka Anna Frankovičová. Privítala prítomných poslancov v novej opravenej 

kancelárii starostky, ktorá bude slúžiť aj na účely OZ. Konštatovala, že je prítomných 5 poslancov, 1 poslanec sa 

ospravedlnil a 1 poslanec bude meškať cca 30 min. Na začiatku OZ je prítomných 5 poslancov a teda OZ je uznášania 

schopné. 

 

2. Schválenie programu 

Starostka obce predniesla návrh programu OZ. Program bol doplnený o 2 nové body  – schválenie dodatku č. 20 

k zmluve Branttner a dodatku č. 1 k zmluve o spoločnom školskom úrade.  Návrh programu s týmito zmenami bol 

jednohlasne schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 52/7/2019 

 

3. Určenie overovateľov zápisnice 

Starostka určila overovateľov zápisnice: Mgr. Ladislav Petrek, Igor Juhazy 

 

4. Voľba návrhovej komisie 

Starostka predniesla návrh na členov návrhovej komisie: Igor Štrauch, Ing. Jozef Fábry 

Návrh bol jednohlasne odsúhlasený a OZ volí menovaných za členov návrhovej komisie. Z bodu vyplýva uznesenie č. 

45/7/2019 

 

5. Schválenie  dodatku č. 20 k zmluve č. 6000/2002/V-8 o zbere, odvoze a zneškodňovaní komunálneho odpadu 

obce  
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Starostka predložila poslancov dodatok č. 20 s rozpisom jednotlivých zmien. Poslanci OZ dodatok jednohlasne 

schválili.  Z bodu vyplýva uznesenie č. 47/7/2019 

Pred schvaľovaním bodu 6 došiel poslanec Martin Ambroz a počet prítomných poslancov je od tohto bodu 6. 
 

6.  Schválenie dodatku č. 1 k zmluve o spoločnom školskom úrade 

Starostka predložila poslancov dodatok č. 20 s rozpisom jednotlivých zmien. Poslanci OZ dodatok jednohlasne 

schválili.  Z bodu vyplýva uznesenie č. 48/7/2019 

 

7. Schválenie návrhu rozpočtu na r. 2020 

Starostka predložila na schválenie návrh rozpočtu na r. 2020. O tomto rozpočte boli poslanci informovaný na 

predchádzajúcom OZ, návrh nebol pripomienkovaný v dobe vyvesenia na úradnej tabuli obce.  Návrh rozpočtu bol 

jednohlasne odsúhlasený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 46/7/2019.  

 

8. Schválenie spolufinancovania projektu dobudovania kanalizácie a ČOV z Envirofondu.   

Starostka informovala poslancov OZ o výzve envirofondu na dobudovanie kanalizácie a ČOV. Žiadosť je v stave pred 

dokončením a potrebné je ju odovzdať do 31.12.2019. Výška požadovanej dotácie činí 2 244 000 € 

a spolufinancovanie je vo výške 5 % čo predstavuje sumu 112 200 €. V prípade schválenia dotácie bude 

spolufinancovanie kryté čiastočne z vlastných zdrojov obce a čiastočne s pôžičky od Prima banky. Poslanci 

jednohlasne schválili spolufinancovanie projektu v uvedenej výške. Z bodu vyplýva uznesenie č. 49/7/2019. 

 

9. Schválenie vypracovania Nizkouhlíkovej stratégie  

Starostka informovala poslancov OZ o možnosti vypracovania nízkouhlíkovej stratégie cez Národné environmentálne 

centrum (NAEC) po záštitou Ministerstva Životného prostredia SR v rámci podpory nízkouhlíkových stratégií. Ppre 

všetky typy území zabezpečia vypracovanie nízkouhlíkovej stratégie pre obec, bez nároku na honorár.  Strategický 

dokument bude vypracovaný a schválený v súčinnosti s Ministerstvom Životného prostredia a radou Národného 

Environmentálneho centra. 

 Vypracovanie stratégie bolo jednohlasne schválené. Z bodu vyplýva uznesenie č. 50/7/2019. 

 

10. Interpelácie poslancov 
Starostka vyzvala všetkých prítomných poslancov aby predniesli svoje príspevky a dotazy.  

Interpelácie neboli žiadne 

 

11. Rôzne 

Zástupca starostky Igor Štrauch dal návrh na zvýšenie platu starostky vo výške 5 %. V rámci tohto bodu starostka, 

zástupca a poslanci zhodnotili 1. rok po voľbách z hľadiska pracovných aktivít, prevádzkových zmien, spolupráce so 

zložkami, spoločenských a kultúrnych akcií. Návrh na zvýšenie platu vo výške 5 % bol jednohlasne schválený. Z bodu 

vyplýva uznesenie č. 51/7/2019.  

 

12. Diskusia 

neboli žiadne body do diskusie 

 

13. Uznesenie 

Boli prečítané znenia prijatých uznesení.  

 

13. Záver                                                              

Starostka sa všetkým poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

                                                                                  

                                                                                          Anna Frankovičová 

                         starostka obce 

              


